

No. 21159. CONVENTION ON THE CONSERVATION OF EUROPEAN WILDLIFE AND NATURAL HABITATS. CONCLUDED AT BERNE ON 19 SEPTEMBER 1979¹

N° 21159. CONVENTION RELATIVE À LA CONSERVATION DE LA VIE SAUVAGE ET DU MILIEU NATUREL DE L'EUROPE. CONCLUE À BERNE LE 19 SEPTEMBRE 1979¹

RATIFICATIONS

Instruments deposited with the Secretary-General of the Council of Europe on:

8 September 1982

DENMARK

(With effect from 1 January 1983. Excluding Greenland and the Faeroe Islands.)

2 May 1983

AUSTRIA

(With effect from 1 September 1983.)

13 June 1983

GREECE

(With effect from 1 October 1983.)

14 June 1983

SWEDEN

(With effect from 1 October 1983.)

Certified statements were registered by the Secretary-General of the Council of Europe, acting on behalf of the Parties, on 4 November 1983.

RATIFICATIONS

Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe le :

8 septembre 1982

DANEMARK

(Avec effet au 1^{er} janvier 1983. A l'exclusion du Groenland et des îles Féroé.)

2 mai 1983

AUTRICHE

(Avec effet au 1^{er} septembre 1983.)

13 juin 1983

GRÈCE

(Avec effet au 1^{er} octobre 1983.)

14 juin 1983

SUÈDE

(Avec effet au 1^{er} octobre 1983.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Secrétaire général du Conseil de l'Europe, agissant au nom des Parties, le 4 novembre 1983.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1284, p. 209.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1284, p. 209.